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(pokračování na straně 3)

ZÁŘÍ
2022

Září na Vinohradech
Filmové léto –
Kinematograf bratří Čadíků 
opět na Vinohradech
28. 8. – Příšerákovi 2
29. 8. – Prvok, Šampón, Tečka a Karel
30. 8. – Cesta domů
31. 8. – Gump
Začátky představení ve 20.00 hodin. Pro- 
mítání proběhne ve venkovním prostrans-
tví objektu Bzenecká ze strany Tvrdo- 
nická. Vstupné dobrovolné.

2. 9. – 12. ročník
Vinohradského vozíkohraní
Od 15.00 hod. s pestrým kulturním pro-
gramem, soutěžemi pro děti a bohatým 
občerstvením pořádá Liga vozíčkářů.

3. 9.
Bavíme se na Vinohradech
Opět bude připraven bohatý program pro 
všechny generace. Dopoledne pro děti, 
odpoledne – DUKLA VOZOVNA * MOR- 
ČATA NA ÚTĚKU * LUKÁŠ PAVLÁSEK 
– STAND-UP * ROBERT KŘESŤAN 
A DRUHÁ TRÁVA * PRAŽSKEJ TUZEX. 
Soutěže pro dospělé – tuplák a hod kuf- 
rem, malé pivovary, vstup volný.

10. 9. – Vinohradské trhy 
Přivítá vás opět po prázdninové pauze po-
myslné tržiště v čase od 9.00 do 12.30 – 
vydlážděná plocha před radnicí (ze strany 
parku), Velkopavlovická 25, Brno-Vino- 
hrady. 

11. 9. – Slavnostní otevření
fotbalového hřiště
pro veřejnost
V 8.30 hodin. Nové travnaté hřiště pro ma-
lou kopanou v areálu bývalé ZŠ Bzenecká 
(vedle tenisových kurtů). V 9.00 hodin 
pak bude zahájen fotbalový turnaj druž- 
stev mladých hráčů malé kopané.

13. 9. – Koncert KAREL 
GOTT REVIVAL MORAVA 
Od 18.00 hod. Společenský sál Pálava, 
vstup z ulice Tvrdonická. Vstup volný. 
Akce se koná pod záštitou senátora Jiřího 
Duška. 

18. 9. – Ukliďme Vinohrady
i na podzim 
Sraz účastníků v 9.30 na Pálavském ná- 
městí v parku. Pořádá Vinohradský 
spolek.

25. 9.
Vinohradské bleší trhy
Od 14.00 do 18.00 hodin. Trhů se může 
účastnit každý, a to jak v roli nakupují- 
cího, tak i v roli prodávajícího. Účast je 
bezplatná. Pořádá Vinohradský spolek.

Od 24. 9. do 26. 9.
XII. Výstava hub 
Společenský sál Pálava, vstup z ulice Tvr-
donická. 24. 9. od 13.00 do 18.00, 25. 9. od 
9.00 do 18.00 a 26. 9. od 9.00 do 13.00. 
Pořádá: Mykologický klub Brno ve spolu-
práci s Moravským zemským muzeem 
a KVIC Brno-Vinohrady.

Více na www.kvicvinohradybrno.cz.

Pohled na budoucí podobu parku před radnicí kolem fontány. Na čtyřech místech budou 
vysazeny pestrobarevné záhony květin. Práce budou dokončeny do poloviny září. Pohled 
na nové úpravy parku použit ze studie výsadby.

Vážení vinohradští spoluobčané,
dopisuji poslední úvodník Vinohradského Informu, vycházejícího v pozvolně 
končícím čtyřletém volebním období. Ono končící volební období, odvíjející 
se od podzimu 2018 do září 2022, náleželo (a vlastně ještě chvíli náleží) po 
mém soudu a po zkušenostech, které jsem dosud nasbíral, zřejmě k těm 
dramatičtějším, pohnutějším. Postarala se o to samozřejmě covidová epide- 
mie, která zasáhla dosud nevídaně do našich životů, do našeho způsobu 
života, do všech oblastí existence naší společnosti. Komplikace běžného 
života i pracovních výkonů byly značné. To v prvé řadě. Ale také se v těchto 
uplynulých čtyřech letech na politické scéně naší obce neblaze zjevila dosud 
nevídaná a nepoznaná hrubost, buranství, pomlouvačné kampaně, pokles-
lá šeptanda a vím já, co ještě. Také pravda se často stala překonanou 
a nerespektovanou kategorií, naopak nepravda vítaným nástrojem politick-
ého boje. Turbulence, do kterých byla snaha vtáhnout i často udivenou 
a ohromenou veřejnost, byla někdy až závratná. Po takových nepříjemných 
zkušenostech minulých dnů, měsíců, vlastně i let, věřím a jsem přesvědčen, 
že nové volební období bude prosto takových praktik a projevů i jejich 
nositelů. Že v práci pro obec bude převládat rozumem vyztužená harmonie 
spolupráce protistran, která nechť je samozřejmě i nanejvýš kritická. O tom 
všem rozhodnou blížící se obecní (čili komunální) volby. Budou se konat 
letos na podzim 23. a 24. září. O výsledku, a tedy o směrování rozvoje vino- 
hradské obce, rozhodnete vy, vinohradští voliči, kteří přijdete k volbám, 
kteří přijdete volit. Vážení spoluobčané, srdečně Vás zvu ke komunálním 
volbám, konaným v pátek 23. září či v následující den, v sobotu 24. září. 
Rozhodnete o sobě, rozhodnete o Vašich blízkých, rozhodnete o Vinohra-
dech. A dovolím si s pokorou připomenout: srdce i rozum s sebou.

Vážení Vinohraďané, na samém konci volebního období vinohradská 
radnice dokončuje nebo má připraveno k dokončení do závěru roku ještě 
několik důležitých počinů. Velkou radost mi přináší, jako ostatně vždycky, 
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Z mimořádné schůze Rady 
m. č. Brno-Vinohrady, 

konané dne 15. června 2022

Rada m. č. Brno-Vinohrady schvaluje:
– realizaci zakázky „Pořízení a instalace lanové-

ho prvku při ulici Velkopavlovická“ na pozem-
ku parcela číslo 8457 v k. ú. Židenice;

– přidělení veřejné zakázky malého rozsahu na 
akci „Hřiště pro malou kopanou Brno, Bze-
necká 23 II“ podnikající fyzické osobě Stanislav 
Dočkal, IČ 74821644, Palackého 56, Holasice za 
celkovou cenu 901.150 Kč vč. DPH;

– smlouvu o dílo na akci „Kompletní rekon-
strukce bytu č. 13, Mikulovská 6“ s firmou Mi-
chal Hrnčíř s.r.o., Divadelní 614/6 Brno, IČ:268 
86 570 za celkovou cenu 623 429,80 Kč bez 
DPH a 716 944,27 Kč vč. DPH

– přidělení veřejné zakázky malého rozsahu na 
akci „Výměna vstupní přepážky mezi zádveřím  
a budovou a vstupní dveře do šaten v objektu 
Brno, Bzenecká 23“ firmě OKNARONDR s.r.o., 
IČ 04963971, Řehořova 1299/30, Brno, 618 00 
za celkovou cenu 299.456 Kč bez DPH (daň od-
vede zadavatel);

– přidělení veřejné zakázky malého rozsahu „Vý- 
měna umělého povrchu na tenisovém kurtu 
č. 1“ firmě SPORT CLUB, IČ 26845431, Bahno 
99, Frýdlant nad Ostravicí 739 11 za celkovou 
cenu 508 445 Kč bez DPH, 615 218,45 Kč vč. 
DPH.

Rada m. č. Brno-Vinohrady souhlasí:
– s podáním žádosti o stavební povolení na stav-

bu „Oprava účelových komunikací – úseků 
chodníků na ulicích Bzenecká, Mikulovská 
a Bořetická“.

Rada m. č. Brno-Vinohrady zrušuje:
usnesení č 2805/22/8.

Z XV. zasedání 
Zastupitelstva m. č.

Brno-Vinohrady,
konaného dne 13. 6. 2022

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady schvaluje:
– závěrečný účet městské části Brno-Vinohrady 

za rok 2021 podle předloženého materiálu;
– účetní závěrku městské části Brno-Vinohrady 

k rozvahovému dni 31. 12. 2021 podle předlože- 
ného materiálu;

– rozpočtové opatření č. 5 a č. 6;
– SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Brno-Vi- 

nohrady, p.s. dotaci ve výši 36.000 Kč na mate- 
riální vybavení, na kalové čerpadlo, na zakou- 
pení tabletu a dataprojektoru s příslušenstvím;

– poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-Vino- 
hrady v roce 2022 dle žádosti těmto subjektům  
z kulturní oblasti: Lužánky, SVČ Brno – 
25.000,00 Kč, SH ČMS Sbor dobrovolných hasi- 
čů BVIN – 15.000,00 Kč.

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady souhlasí:
– s celoročním hospodařením a finančním vypo- 

řádáním městské části Brno – Vinohrady za rok 
2021, a to bez výhrad.

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady
nesouhlasí:
– se zpoplatněním zvláštního užívání veřejného 

prostranství pro pořádání kulturních a spor-
tovních akcí na území MČ Brno-Vinohrady.

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady
bere na vědomí:
– petici „Žádost o naplňování veřejného zájmu 

vyjádřeného v usnesení č. 153/XI/2021/8 z XI. 
Zasedání ZMČ MČ Brno-Vinohrady konaného 
dne 14. 6. 2021“ adresovanou RMČ a ZMČ 
Brno-Vinohrady a stanovisko RMČ Brno-Vino- 
hrady;

– plnění rozpočtu m. č. Brno-Vinohrady k 31. 3. 
2022 podle předloženého materiálu;

– plnění plánu výnosů a nákladů Správy domů 
městské části Brno-Vinohrady k 31. 3. 2022 po- 
dle předloženého materiálu.

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady
si vyhrazuje:
– podle § 84 odst. 4 zákona o obcích pravomoc 

rozhodovat ve všech záležitostech souvisejí- 
cích s pozemky p. č. 7966/7 a p. č.7966/8, oba 
v k. ú. Židenice.

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady stanoví:
– počet členů Zastupitelstva městské části Brno-

Vinohrady pro volební období 2022–2026 na 
21.

Z 60. schůze Rady
m. č. Brno-Vinohrady, 

konané dne 27. června 2022

Rada m. č. Brno-Vinohrady schvaluje:
– smlouvu o dílo na akci „Hřiště pro malou kopa-

nou Brno, Bzenecká 23 II“ s podnikající fyzic- 
kou osobou – Stanislav Dočkal, IČ 74821644, 
Palackého 56, Holasice za celkovou cenu 
901.150 Kč vč. DPH;

– rozpočtové opatření č. 7;
– podání žádosti na MMB o dotaci ve výši 63.000 

Kč na zajištění úklidu kontejnerových stání a ve 
výši 416.000 Kč na zajištění oprav kontejnero- 
vých stání na rok 2023;

– podání návrhu na změnu obousměrného úse- 
ku místní komunikace III. třídy na ulici Velko- 
pavlovická číslo úseku 5772–5773 na jedno- 
směrný ve směru na Pálavské náměstí;

– podání návrhu na stanovení časového omezení 
na dobu 3 hodin v době od 7.00 do 21.00 hodin 
pro parkování na vyhrazených parkovacích 
místech na Pálavském náměstí pro vozidla 
označená parkovacím průkazem pro osoby se 
zdravotním postižením;

– podání návrhu na umístění dopravní značky 
IP 26 a „Obytná zóna“ na ulici Tvrdonickou;

– text výzvy k podání nabídky na plnění veřejné 
zakázky malého rozsahu „Rekonstrukce trval- 
kových záhonů před radnicí“ podle předlože- 
ného materiálu;

– text výzvy k podání nabídky VZMR na akci: 
„Konvektomat pro ZŠ Mutěnická 23“.

Rada m. č. Brno-Vinohrady vybírá:
– na plnění veřejné zakázky malého rozsahu na 

akci „Rozšíření dětského hřiště na ulici Valtic- 
ká“ firmě Lubomír Straka, Faměrovo náměstí 
31/29, 618 00 Brno, IČ 11484497 za nabídkovou 
cenu 90.604,80 Kč včetně DPH;

– na plnění veřejné zakázky malého rozsahu na 
akci „Pořízení a instalace lanového prvku při 
ulici Velkopavlovická“ firmu Berger-Huck 
s.r.o., Vanišova 552, 533 74 Horní Jelení, IČ 
45535264 za nabídkovou cenu 1.374.058 Kč 
včetně DPH.

Rada m. č. Brno-Vinohrady podporuje:
– záměr výstavby „SPORT FOR LIVING“, k.ú. 

Židenice na pozemcích p.č. 7966/7 a p. č. 

7966/ 8 v k. ú. Židenice podle předloženého 
materiálu.

Rada m. č. Brno-Vinohrady doporučuje:
Zastupitelstvu m. č. Brno-Vinohrady:
– souhlasit bez připomínek s umístěním a prove-

dením stavby „SPORT FOR LIVING“, k.ú. Žide- 
nice na pozemcích p. č. 7966/7 a p. č. 7966/8 
v k. ú. Židenice podle předloženého materiálu.

Z mimořádné schůze Rady 
m. č. Brno-Vinohrady, 

konané dne 19. 7. 2022
Rada m. č. Brno-Vinohrady schvaluje:
– prodloužení termínu realizace akce „Pořízení 

a instalace lanového prvku při ulici Velkopav-
lovická“ do 30. 9. 2022;

– na základě zápisu z jednání výběrové komise 
přidělení zakázky na akci: „Konvektomat pro 
ZŠ Mutěnická 23“ firmě GOZ GASTRO s.r.o., 
Olomoucká 888/164, 627 00 Brno, IČ 28302672 
za celkovou cenu 366.233,12 Kč vč. DPH;

– text výzvy k podání nabídky VZMR na akci: 
Výběr zhotovitele projektové dokumentace na 
akci „Projekt modernizace kuchyně MŠ Boře- 
tická 7“;

– rozpočtové opatření č. 8;
– na základě zápisu z jednání výběrové komise, 

přidělení zakázky na realizaci akce: „Rekon-
strukce trvalkových záhonů před radnicí 
v městské části Brno-Vinohrady“ společnosti 
Zahradnictví Zahrada, Lipůvka 201, 679 22 Li- 
půvka za celkovou cenu 205.664 Kč včetně 
DPH jako nejvhodnější.

Z mimořádného zasedání 
Zastupitelstva m. č.

Brno-Vinohrady,
konaného dne 21. 7. 2022

Zastupitelstvo m. č. Brno-Vinohrady
neschvaluje:
– vyjádření ke stavebnímu záměru „SPORT FOR 

LIVING“, k. ú. Židenice.

Z mimořádné schůze Rady 
m. č. Brno-Vinohrady, 

konané dne 3. srpna 2022
Rada m. č. Brno-Vinohrady schvaluje:
– přidělení zakázky na akci: Výběr zhotovitele 

PD na akci „Zpracování PD havarijních prostorů 
MŠ Sněhurka Bořetická 26“ firmě KIP Brno 
spol. s r. o., IČ 46973249, Mojmírovo nám. 14 b, 
612 00 Brno za cenu 195.000 Kč bez DPH;

– na základě zápisu z jednání výběrové komise 
zrušení VZMR: „Projekt modernizace kuchyně 
MŠ Bořetická 7“.

Rada m. č. Brno-Vinohrady souhlasí:
– se stavebním záměrem nazvaným „Obytný 

soubor Šedova 2. etapa“ s následujícími připo- 
mínkami: objekt SO 50.3 – Vodní plocha:

 – zvětšit hloubku jezírka nad min. hranici 1 m 
a to z důvodu samočistící funkce jezírka 
i z důvodů zimního období (riziko úhynu 
vodních živočichů následkem mrazu),

 – do jezírka i jeho okolí vysadit vhodné rost- 
liny např. lekníny nebo kosatce, s ohledem 
na samočistící funkci jezírka,

 – na dno sedimentační jímky, přes kterou pro- 
teče dešťová voda ze střech, než steče do je- 
zírka, umístit folii, popř. filtr, opět z důvodu 
zabránění výraznějšího znečištění.
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plánovaná náhradní výsadba nových stromů za stromy, 
které především z důvodu nemoci musely být odstraněny. 
Náhradní výsadby jsou garantem stavu, který nedopustí 
úbytek dřevin na Vinohradech. Naopak. Často požaduji, 
spolu s vinohradskou radou, za nuceně pokácený strom 
výsadbu více – dvou či tří – nových stromů. Letos na podzim 
bude vysazeno třicet šest stromů jako náhrada za nuceně 
odstraněné dřeviny. Od podzimu tak budeme potkávat
v našich ulicích nově vysazené javory (kleny i babyky), 
sakury (tedy japonské třešně – kvetoucí nádherně růžovými 
květy), kaštany, břízy, lípy, habry a další druhy. Zase bude 
na Vinohrady o poznání hezčí pohled. 

V rámci výsadby zeleně doznají i záhony v parku před 
radnicí okázalé změny. Namísto travin dnes nevzhledně 
rostoucích a roztřapených na okrajích travnatých zavla- 
žovaných ploch budou podle projektu zahradních architektů 
osázeny záhony pestrými květinami. Druhově pestré rost- 
liny nejen oživí, ale též zkrášlí tato místa s vodotryskem, 
jež jsou hojně navštěvována veřejností. Jak budou plochy
v parku před radnicí s nově vysazenou pestrou květenou 
vypadat, vám přibližuje celkový pohled ze studie zahrad-
ních architektů, otisknutý na titulní stránce dnešního 
čísla. 

Vážení spoluobčané, mnohým z Vás, a především naší 
mládeži, přinese nepochybně radost ze hry a z pohybu 
nedávno zbudované hřiště pro malou kopanou s travnatým 
povrchem. Nově zbudované fotbalové hřiště je hráčům
k dispozici v areálu bývalé základní školy na Bzenecké 
ulici v sousedství dvou tenisových kurtů. Slavnostní 
otevření fotbalového hřiště pro veřejnost se uskuteční v ne- 
děli 11. září 2022 v 8.30 hodin slavnostním výkopem. 
V 9.00 hodin pak bude zahájen fotbalový turnaj družstev 
mladých hráčů malé kopané. Cítím to ve svých starých fot-
balových kostech, že především vinohradská fotbalová 
mládež, ale též odrostlejší fotbalová veřejnost, prožijí na 
této zelené ploše mnoho sportovních zážitků a hodně ra-
dosti ze hry. Na slavnostní zahájení v neděli 11. září 2022 
jste pochopitelně všichni zváni. Začátek je v 8.30 hodin.

Radost mi pochopitelně dělá i zpráva, která již podrob- 
něji zazněla na stránkách minulého Informu. Nejpozději 
do konce letošního roku bude dokončena výstavba třetího, 
v tomto případě oploceného, výběhu pro pejsky. Výběh 
bude stát na ploše při ulici Věstonické, vedle budovy býva- 
lého K-masa. V prostoru výběhu budou rozmístěny herní 
prvky pro dovádění a snad i pro výcvik vinohradských 
pejsků. Ti odjinud budou mít pochopitelně také vstup
volný. 

Vážení spoluobčané, nezmínil jsem všechny kroky, 
které se ještě na Vinohradech do konce roku uskuteční. 
Například ve třech vinohradských ulicích započala oprava 
chodníků dlážděním a měla by být završena na přelomu 
září a října. Byl opraven povrch tenisového kurtu a usku- 
tečnila se řada dalších, převážně drobnějších akcí. 

Vážení vinohradští spoluobčané, přeji Vám po příjemně 
strávených prázdninách a dovolených úspěšný nástup do 
zaměstnání a škol. Přeji Vám zdraví a slušné životní pod-
mínky, které, doufám, nebudou ohroženy. A konečně Vám 
přeji dobrou volbu v pátek či sobotu 23. nebo 24. září.

Jiří Čejka, starosta

Vážení vinohradští spoluobčané (dokončení ze strany 1)

Letní zasedání rady
Členové rady městské části se tradičně setkávají i během letních 

měsíců, velká část bodů však byla v podstatě technická a souvisela 
s investicemi schválenými na jaře. Pro úplnost doplním, že je to 
třeba zelené hřiště na malou kopanou, velká lanová „pyramida“, 
úpravy zeleně, nový tenisový kurt nebo připravovaná oprava chod- 
níků.

V příštím roce budou tradičně probíhat opravy kontejnerových 
stání. Rada schválila opravu osmi kontejnerových stání, které dosud 
neprošly opravou. S pomocí dotace z MMB by se tak mělo dostat na 
další kontejnerová stání napříč celými Vinohrady.

Tržní řád města Brna bude na náš návrh rozšířen o další dvě 
místa, a to o lokalitu nového pumptracku a lokalitu Věstonická (nad 
discgolfovým hřištěm). Díky tomu budou moci tyto lokality použí- 
vat „pojízdné“ kavárny a občerstvení. Na základě jedné z žádostí 
dochází k této úpravě. Snad se díky tomu dočkáme na Vinohradech 
kvalitních foodtracků s jídlem i výběrovou kávou. Jedním z posled-
ních bodů, který rada během první poloviny léta projednala, byl bod 
související s Obytným souborem Šedova. Dlouho připravovaný 
stavební záměr, respektive jeho druhá etapa, dostala od radních 
souhlas s několika dílčími připomínkami. Investor tak může 
pokračovat s přípravou stavebního záměru, který v budoucnu pro-
pojí Vinohrady a Židenice.

Mgr. Tomáš Pokorný, místostarosta 

Sběrové dny na Vinohradech
Sběrové dny se budou konat v soboty 3. 9. a 5. 11. 2022 od 8 do 

12 hodin. Velkoobjemový kontejner bude přistaven jako obvykle 
na parkovišti u Pálavského náměstí (za točnou MHD). Upozorňu- 
jeme na přísný zákaz odkládat cokoli u popelnic, za to hrozí vysoká 
pokuta. Domy jsou monitorovány kamerovým systémem se zá- 
znamem, který snímá i plochu sídliště.

ÚMČ Brno-Vinohrady
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Oznámení o době a místě konání voleb do zastupitelstev obcí
Starosta městské části Brno-Vinohrady podle § 29 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 
a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů znění a v souladu s §15 odst. 1 zákona č. 247/1995 Sb.,

o volbách do Parlamentu České republiky a o změně a doplnění některých dalších zákonů, v platném znění

oznamuje:

Volby do Zastupitelstva městské části Brno-Vinohrady a do Zastupitelstva města Brna
a I. kolo volby do Senátu Parlamentu ČR se uskuteční

ve dnech 23. 9. 2022 od 14.00 do 22.00 hodin a 24. 9. 2022 od 8.00 do 14.00 hodin.

Místem konání voleb je
ve volebním okrsku č. 26 001
místnost v budově ZŠ Mutěnická 
23 pro občany s trvalým pobytem 
Bořetická 4–16 sudá
Bořetická 9–13 lichá
Mutěnická 2–8 sudá 

ve volebním okrsku č. 26 002
místnost v budově ZŠ Mutěnická 
23 pro občany s trvalým pobytem 
Bořetická 15–21 lichá
Čejkovická 1–13 lichá
Čejkovická 2–10 sudá
Révová 
Ve Vinohradech 5
Věstonická 
Viniční č. p. 2379, 3914, 3992
Židenice č. e. 2, 31, 35, 39, 56, 57, 
63, 65, 86, 87, 615, 616, 659, 717, 
748, 777, 785, 786, 787, 844, 852, 
853, 854, 860, 861, 865, 866, 867, 
1011

ve volebním okrsku č. 26 003
místnost v budově ZŠ Mutěnická 
23 pro občany s trvalým pobytem 
Bořetická 1–5 lichá
Mutěnická 1–7 lichá
Valtická 1–5 lichá
Valtická 2–8 sudá

ve volebním okrsku č. 26 004
místnost v budově ZŠ Mutěnická 
23 pro občany s trvalým pobytem 
Mutěnická 9–23 lichá
Pálavské náměstí 6–14 sudá
Pálavské náměstí 7–13 lichá
Valtická 7–19 lichá

ve volebním okrsku č. 26 005
místnost v budově ZŠ Mutěnická 
23 pro občany s trvalým pobytem 
Bořetická 18–24 sudá
Velkopavlovická 1–25 lichá
Velkopavlovická 2–8 sudá

ve volebním okrsku č. 26 006
místnost v budově Bzenecká 23 
pro občany s trvalým pobytem 
Bzenecká 4–8 sudá
Bzenecká 5–11 lichá
Prušánecká 3–17 lichá
Prušánecká 16–22 sudá

ve volebním okrsku č. 26 007
místnost v budově Bzenecká 23 
pro občany s trvalým pobytem 
Blatnická 10–14 sudá
Vlčnovská 2–16 sudá
Vlčnovská 3–9 lichá 
Jedovnická 7, 7a, 9, 11
Maloměřice č. e. 38, 41, 42, 44, 
46, 47, 78, 98, 130, 131, 132, 167, 
168, 181, 185, 189, 232, 239
Žarošická 2–22 sudá
Žarošická 11–21a lichá
Židenice č. e. 615

ve volebním okrsku č. 26 008
místnost v budově Bzenecká 23 
pro občany s trvalým pobytem 
Blatnická 1–7 lichá
Blatnická 2–8 sudá
Blatnická 16–22 sudá
Prušánecká 2–14 sudá

ve volebním okrsku č. 26 009
místnost v budově Bzenecká 23 
pro občany s trvalým pobytem 
Bzenecká 10–22 sudá
Bzenecká 13–23 lichá
Pálavské náměstí 1, 2
Žarošická 24, 26

ve volebním okrsku č. 26 010
místnost v budově Mikulovská 9 
pro občany s trvalým pobytem 
Mikulovská 1–9 lichá
Mikulovská 4–8 sudá
Velkopavlovická 10–14 sudá

Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní občanství České republiky (platným občanským průkazem, 
cestovním pasem České republiky, průkazem o povolení k pobytu, jde-li o cizince). 

Každému voliči budou dodány 3 dny přede dnem konání voleb hlasovací lístky. Ve dnech voleb volič může obdržet hlasovací lístky i 
ve volební místnosti.

V případě konání II. kola voleb je termín stanoven na pátek 30.9.2022 v době od 14,00 hod. do 22,00 hod. a sobotu 1.10 2022 v době od 
8,00 hod. do 14,00 hod. V případě konání II. kola voleb obdrží volič hlasovací lístky přímo ve volební místnosti.

V Brně 15. 7. 2022 PhDr. Jiří Čejka, v.r. starosta

Skoro každý z nás již dnes vnímá jako 
samozřejmost recyklaci skla, papíru nebo 
plastů. Méně zažité máme, že stejně tak 
by tomu mělo být i u elektrozařízení, 
i když toto tvrzení neplatí na sto procent. 
Starou pračku, televizi nebo ledničku by-
chom se asi do popelnice vyhodit nepo- 
koušeli. U velkých elektrospotřebičů ne-
zaváháme a odvezeme je do nejbližšího 
sběrného dvora. Ale jinak tomu je u tak 
běžných věcí denní potřeby jako jsou žá- 
rovky, fény či holicí strojky. Ty se do po- 
pelnice před domem vejdou bez nejmen- 
ších problémů, tak proč pro ně hledat 
speciální sběrné místo? Navíc je nevyha-
zujeme každý den, tak proč si přidělávat 
práci?

Ložiska nerostných surovin se postupně 
vyčerpávají, řada z nich se nachází na nepří- 
stupných místech, kde by jejich těžba byla 
nejen časově, ale především finančně velmi 
náročná. Nezbývá než začít s přírodními 
zdroji šetřit a recyklovat suroviny ze starých 
elektrospotřebičů. 

Díky recyklaci lze vy- 
užít mnoho materiálů – ko- 
vy včetně vzácných, plasty 
či sklo. Kromě využitelných 
surovin však obsahují ele-
kt- rozařízení také různé 
škodlivé látky, které se díky 
ekologické recyklaci ne- 
dostanou do životního pro- 
středí. 

Recyklace má smysl, 
pomozte nám chránit pří- 
rodu v našem městě a nevy-
hazujte elektrozařízení do 
směsného odpadu.

V našem městě můžete vysloužilá elekt- 
rozařízení odevzdat ve sběrném dvoře (Lí- 
šeňská 2755/35, 636 00 Brno). Světelné 
zdroje pak můžete zanést také do malé 
sběrné nádoby, která je umístěna v budově 
městského úřadu (Velkopavlovická 25, 
Brno)

Zpětný odběr světelných zdrojů a dal- 
ších elektrozařízení pro naše město zajišťuje 

kolektivní systém EKO- 
LAMP, který v České re-
publice funguje již od ro- 
ku 2005. Vytváří síť sběr- 
ných míst a plně hradí 
přepravu sběrných kontej- 
nerů do recyklační firmy 
i samotnou recyklaci. Jen 
za loňský rok se v České 
republice díky EKOLAMPu 
sebralo a ekologicky zpra-
covalo 551 tun světelných 
zdrojů, téměř 963 tun ma- 
lých a 2.668 tun velkých 
elektrozařízení.

Díky ekologickému zpracování se poda- 
řilo opětovně využít přes 90 % materiálů ze 
všech sebraných elektrozařízení. 

Více se o problematice nakládání
s nefunkčními světelnými zdroji

a dalšími elektrozařízeními dočtete na
www.ekolamp.cz.

Recyklace má smysl
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Vážení čtenáři,
na konci volebního období se sluší shrnout 
nejdůležitější záležitosti v oblasti péče 
o obecní bytový fond. Během celého voleb-
ního období jsme se vám snažili pravidelně 
přiblížit a informovat o všech podstatných 
záležitostech, které se týkaly obecního by-
dlení.

Reálně mohu konstatovat, že se v oblas-
ti péče o bytový fond stihlo za jedno volební 
období zrealizovat řadu větších i menších 
projektů, některé vyžadovaly určitý čas na 
přípravu, jiné se mohly zrealizovat ihned. 
Během této doby jsme se navíc museli potý- 
kat se dvěma vlnami pandemie covidu-19, 
do dnešní doby nevídanou inflací či nedo- 
statkem stavebního materiálu na trhu. Nic- 
méně se i přes veškerá úskalí podařilo řadu 
věcí zlepšit a dotáhnout do zdárného konce. 

Značným způsobem se podařilo zlepšit 
úklidy v domech, za což velmi děkuji pra- 
covníkům úklidu a domovníkům, kteří se 
o tuto službu zasluhují, a to i v době zvýše- 
ných hygienických nároků v souvislosti 
s pandemií covidu-19.

Kromě běžných oprav realizovala byto- 
vá správa v současném končícím volebním 
období následující akce:

r. 2018–2021 – finančně i co do rozsahu 
nákladnou akcí byla kompletní rekonstruk- 
ce staré elektroinstalace za novou ve společ- 
ných prostotách obecních domů. Opraveny 
byly páteřní rozvody a nové rozvodné skří- 
ně, vyměněno a rozšířeno stávající osvětlení 
včetně pohybových čidel na chodbách do- 
mů, dále byla zahrnuta instalace nouzových 
únikových osvětlení s vlastními zdroji zálo-
hy a kompletně vyměněny domovní telefo-
ny. Výměnu starých elektrorozvodů v do-
mech na Pálavském nám. 1, 2 a Bzenecké 
19, 21 bylo nutno z důvodu nepříznivé pan-
demické situace odložit a přikročeno k ní 
bude příští rok,

Vážení čtenáři,
během celého volebního období jsme hos- 
podařili s finančními přebytky, ze kterých 
jsme mohli hradit splátky za dřívější za-
teplování obecních domů, navíc jsme neby-
li nuceni použít finance z rezervního fondu, 
což z neznalosti, či se zlým úmyslem, šířili 
někteří členové opozice.

Nad rámec běžných každoročních 
oprav činil celkový objem finančních pro- 

středků investovaný na realizované akce 
ve volebním období let 2018–2022 více jak 
80.000.000 Kč. Rovněž dalších 34.000.000 
Kč bylo zaplaceno na splátky za zateplení 
domů z let minulých.

Rád bych touto cestou poděkoval za vel- 
mi dobře odvedenou práci vedoucí Odboru 
bytového a všeobecného Ing. Evě Králíčko- 
vé, vedoucí Správy domů paní Radce Boha- 
nesové a všem ostatním kolegyním na by-

Bytový odbor – shrnutí činnosti a poděkování
tovém odboru. Poděkování si zaslouží také 
všichni zaměstnanci našeho úřadu za svoji 
dobře odvedenou práci v čele s tajemnicí 
JUDr. Evou Goláňovou.

Rovněž děkuji za spolupráci všem čle- 
nům Rady městské části, kteří k řešení byto- 
vé problematiky postupovali vskutku od- 
povědně. 

Přeji vše dobré.
Bc. Michal Krejsa, 1. místostarosta MČ

r. 2019 – byly zbudovány 2 nové lůžkové 
evakuační výtahy v domě Mikulovská 9 
včetně nové elektroinstalace, protipožárních 
dveří a nových podlahových krytin ve spo- 
lečných prostorách celého domu,

od r. 2020 – současnost – byla zahájena 
postupná kompletní generální rekonstrukce 
uvolněných obecních bytů,

od r. 2020 – mají nájemníci možnost vy- 
užít finanční příspěvek k rekonstrukci pů- 
vodního bytového jádra za nové, či příspě- 
vek na výměnu vchodových dveří,

r. 2021 – pro zvýšení 
bezpečnosti a z důvodu 
prevence kriminality jsme 
nechali ve vstupních čás- 
tech obecních bytových 
domů zbudovat nový ka-
merový systém,

r. 2021 – v 8 obecních bytových domech 
byly v prostoru u schránek kompletně vymě- 
něny staré závětrné dveře za nové a v pří- 
zemí všech domů provedeno broušení po- 
dlah.

Rovněž jsme naslouchali podnětům 
našich nájemníků, a pokud to bylo v našich 
silách, pomohli jsme. 

Bc. Michal Krejsa, 1. místostarosta MČ

Akce realizované bytovým odborem v letech 2018–2022
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Problematika zdravotnictví 
na Vinohradech 

Jako neuvolněný místostarosta naší městské části mám v ny- 
nějším volebním období na starost oblast zdravotnictví. Ve své funk- 
ci čerpám ze zkušeností, které jsem získal jako primář dětské klini- 
ky ve fakultní nemocnici. Podařilo se nám nejen udržet, ale i zlepšit 
zdravotní péči na Vinohradech otevřením dvou nových ambulancí 
a generační výměnou lékařů ve stávajících zdravotnických ambu-
lancích. Ve spolupráci s místostarostou pro oblast školství prof. 
Dvořákem a s ředitelkami vinohradských škol se podařilo minimal-
izovat v minulém covidovém období ložiska nákazy v našich ško- 
lách, a proto nedošlo díky nadstandardním hygienicko-epidemio-
logickým opatřením k takovému vektorovému přenosu do rodin 
a na seniory, jako v jiných městských částech. Obdobně periodicky 
prováděné dezinfekce budovy radnice a domů s pečovatelskou služ- 
bou vedly ke snížení úmrtnosti seniorů.

MUDr. Mgr. Miroslav Šeda, Ph.D., místostarosta

Kamerový systém na Vinohradech
se zlepšil

Vzhledem k tomu, že pracuji u policie ČR, vím, že v rámci Brna fun-
guje městský kamerový dohledový systém (dále jen MKDS), který po- 
máhá nejen složkám integrovaného záchranného systému (IZS), ale 
i Dopravnímu podniku města Brna, Brněnským komunikacím (BKOM) 
a dalším institucím, které ho využívají při své práci. Když jsem v roce 
2018 začal působit na radnici, překvapilo mě, že naše městská část pro-
vozuje kamerový systém samostatně a o možném připojení k MKDS se 
dříve vůbec neuvažovalo. Hledal jsem příčiny, proč tomu tak je. Bylo mi 
řečeno, že to nejde, že není volné optické vlákno pro připojení do 
MKDS. Ve svém životě se řídím heslem „kdo chce, hledá způsoby, kdo 
nechce, hledá důvody“. Dotazem na odbor dopravy Magistrátu města 
Brna bylo zjištěno, že připojení možné je. Toto ovšem nebyl jediný pro-
blém. Na domech, kde byly kamery umístěny a domy nebyly ve vlast-
nictví obce, nebyl smluvně upraven vztah mezi městskou částí a vlast-
níky těchto domů. V podstatě byly kamery na tyto domy instalovány 
bez jakékoliv dohody. I toto bylo z naší strany napraveno a byly uzavřeny 
smlouvy s vlastníky domů, kde jsou kamery umístěny. Energie přece 
jen něco stojí. S tím souvisí další problémy – aktualizace softwaru, ne- 
kompatibilní kamery, které neodpovídaly podmínkám pro připojení do 
MKDS, mimo jiné též vzhledem k jeho výrobci. Po vypracování studie 
a získání finančních prostředků z Magistrátu města Brna, jednalo se 
o částku 2 miliony korun, byly stávající kamery připojeny do MKDS. 
Samozřejmě tím naše práce nekončí a budeme se snažit, aby došlo 
k dalšímu rozvoji kamerového systému na Vinohradech. Byla podána 
žádost na Odbor dopravy MMB o navýšení počtu kamer na Vinohra-
dech, a to zejména na ulice Bzeneckou, Velkopavlovickou a Vlčnovskou. 
V budoucnu je třeba využívat a rozšířit kamerový systém tak, aby se na 
Vinohradech žilo spokojeně a bezpečně. 

Mgr. Ing. Martin Hynšt, člen rady 

Open air festival Mladé kapely 18. 6. 2022 obrazem

Akci podpořil Jihomoravský kraj.
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Nové hřiště na minikopanou

„Zelená je tráva, fotbal to je hra, a ten míč kulatý, věc je záludná“ 
zpívá se v písničce Františka Ringo Čecha. Vinohrady se dočkaly. 
V areálu bývalé školy na Bzenecké vzniklo nové travnaté hřiště na 
minikopanou. Přestože je primárně určené občanům Vinohrad, 
vzhledem k parametrům může sloužit i k soutěžním utkáním. 
Trávník má umělé zavlažovaní a musí být periodicky ošetřován. 

Nového umělého povrchu tenisového hřiště se na podzim 
dočkají tenisté, v areálu Bzenecká jsme ještě rozšířili o 2 prvky stá- 
vající workoutové hřiště a vybudovali největší vinohradské písko- 
viště pro nejmenší. V roce 2020 jsme otevřeli zcela nové workoutové 
hřiště na Velkopavlovické. V letošním roce pak ve stejné lokalitě 
pump track.

Za poslední čtyři roky došlo k doplnění dětských hřišť mnoha 
novými herními prvky, ať už se jedná o pyramidy, lanovou dráhu, 
šplhací sestavu, čtyřstěnu, stonožku, balanční prvky nebo nové 
domečky a skluzavky. Dopravní hřiště vznikla na Prušánecké a nej- 
nověji na Bořetické. Okolí hřišť byla vymalována uměleckými grafi- 
ty s pohádkovými tématy. Překvapení pro starší děti, největší lanový 
prvek na Vinohradech, 6,5 m vysoká „Věž s ptačími hnízdy – Černý 
les“, bude vybudován v září vedle dětského hřišti u konce Velkopav-
lovické ulice. 

Nejsou tedy pravdivá tvrzení jistých volebních novin o špatném 
stavu dětských hřišť. Ostatně lídr tohoto uskupení byl 16 let uvolně- 
ným místostarostou na plný úvazek za nemalý plat a jeho kritika 
stávajících poměrů na Vinohradech je ukázkou dřívější vlastní 
práce. 

Aktuální informace o hřištích naleznete na webových stránkách 
radnice „Mapa dětských hřišť a sportovišť“– https://www.vinohrady.
brno.cz/mc-vinohrady/mapa-detskych-hrist-a-sportovist, kterou 
jsme před 2 lety vytvořili.

Prof. MVDr. Petr Dvořák, CSc., místostarosta

Vinohradské školství proti drahotě
Na rozdíl od okolních států stávající pětikoaliční vláda neudělala 

nic s růstem cen energií (zejména elektrické), čímž roztočila spirálu 
rekordního zdražování, které pro některé rodiny představuje pád do 
chudoby. Městská část může Vinohraďanům pomáhat pouze ne- 
přímo. O prázdninovém provozu mateřských škol jsem psal v minu- 
lém čísle Informu. V letošním roce nedojde k navýšení „školného“ 
(úplata za předškolní vzdělávání mateřských škol) a také nedo-
jde ke zvýšení poplatků za zájmové kroužky na Základní škole 
Mutěnická (ZŠ Čejkovická není v gesci MČ Brno-Vinohrady). Z roz- 
počtu obce plánujeme navýšit rozpočet školských zařízení tak, aby 
tento stav platil i pro rok 2023. 

Letitým problémem byl nedostatek míst ve vinohradských ma- 
teřských školách (MŠ). V roce 2021 se podařilo dokončit přestavbu 
objektu Bzenecká 23 a tak zajistit 72 nových míst pro předškolní 
vzdělávání. Součástí projektu detašovaného pracoviště MŠ Prušá- 
necká je též nová zahrada s orientací k ulici Tvrdonická. Investičně 
velmi náročné bylo zvýšení kapacity kuchyně MŠ Prušánecká, do- 
končené v letošním roce. Zajistíme i snížení energetické náročnosti, 
připravujeme studii pro tepelné čerpadlo umístěné na střeše MŠ 
Velkopavlovická. Zpracovává se projekt pro rekonstrukci rozvodů 
elektrické energie a kuchyně v MŠ Sněhurka a ve výhledu je také 
renovace kuchyně a odpadů v MŠ Bořetická. Na Základní škole Mu- 
těnická jsme provedli opravu odpadů, osvětlení chodeb a pro další 
potřebné rekonstrukce máme připraveny projekty. V případě ne- 
dostatečné kapacity budeme podporovat zvýšení budovy o jedno 
podlaží. 

Poděkování patří především paní Miroslavě Jojové z úseku škol- 
ství, bez jejíž pomoci by záměry mé čtyřleté práce nebylo možné 
uskutečnit. O tom, zda bude vinohradské školství prioritou, rozhod-
nou spoluobčané ve volbách.

Prof. MVDr. Petr Dvořák, CSc., místostarosta

Tak jako každým rokem nás před za- 
čátkem letních prázdnin čekal jeden velmi 
důležitý úkol – cvičný požární poplach pro 
děti a zaměstnance naší mateřské školy. 
Ten se vždy vyhlašuje zcela neočekávaně, 
aby prověřil rychlost a ukázněnost při hro-
madné evakuaci „ohrožené hořící“ budovy.

Tato akce se konala ve středu 22. 6. Le-
tos jsme měli veliké štěstí, neboť se nám ji 
po dvouleté covidové přestávce podařilo 
zrealizovat za účasti SDH Brno Vinohrady.

A byla to, věřte mi, veliká paráda. Učitel- 
ky s dětmi a všichni zaměstnanci organi- 
zovaně opouštěli budovu školky, kam už 
v tu chvíli dorazila tříčlenná „zasahující“ 
posádka dobrovolných hasičů v houkajícím 
autě a v plné výstroji a druhé menší vozidlo s velitelem zásahu. 
Hasiči měli pro všechny připravenou ukázku, jak správně uhasit 
vařící olej, který se vznítil v hrnci na plotně. Zároveň názorně 

předvedli, co by se stalo, pokud by se olej 
hasil nesprávným způsobem. Potom si děti 
ve skupinkách prohlédly hasičské auto a je- 
ho vybavení.

Také nás velmi potěšilo zjištění, že dva 
členové posádky jsou naši bývalí absolven-
ti, ačkoli je to už osmnáct let, co opustili 
brány naší školky.

Proto jsme moc rády, že na Vinohra-
dech působí sdružení dobrovolných hasičů, 
a to i z toho důvodu, že poskytují dětem 
a mládeži možnost zájmové činnosti a je-
jich členská základna se tímto rozrůstá.

Přejeme jim hodně úspěchů v hasičském 
sportu, dobré zázemí i podmínky pro 
úspěšnou realizaci jejich práce. A už se moc 

těšíme na příští společnou akci.

Eva Němčanská
ředitelka mateřské školy Bořetická 7, Brno

Cvičný požární poplach v MŠ Bořetická 7 za účasti SDH Brno-Vinohrady




















